
Real-time Monitoring



珠海博威智能电网有限公司前身为珠海博威微电子有限公司，始创于 1998 年，是国内最早从事（12kV-40.5kV）中压输配电智能控制设

备研发生产的高科技 公司之一，是珠海智能电网联盟的成员之一，经过近 20 年的潜心探索和发展，已经成长为国内智能输配电领域的领军企业。

公司在举世瞩目的北京奥运会建设中参与输配电高压开关智能控制工程的建设。

公司产品按照国际标准规约 IEC61970、IEC61968、IEC61850 制造，产品设计符合 IEC60870 第五部分 101 平衡规约、101 非平衡规约、

104 规约、DNP3.0 规约。

公司参与了《12kV 固体绝缘环网柜》和《12kV 高压交流自动用户分界开关》国家标准的制定。

公司产品即可满足单机就近控制的要求，与开关配合完成界内故障处理，不影响非故障点用户的供电，又可利用公司自主研发的后台软件

BW-2009-4G、BW-2008-3G 管理系统，通过各种通信技术集中组网，实现配网的实时监控和集约管理，达到对配电网的全面统一管理和优化，

提高供电可靠性。

我们专注于智能配电网的整体解决方案。

Zhuhai Gopower Smart Grid Co., Ltd, formerly known as Zhuhai GoPower Electronics Co., Ltd., founded in 1998, was one of the 

very beginning high-tech companies engaging in the research and study of intelligent controlling equipment of medium voltage (12kV 

- 40.5kV) transmission and distribution network. The company is one of the members of Zhuhai smart grid coalition. After nearly 20 

years of painstaking exploration and development, it has grown into the leader in the field of intelligent transmission and distribution 

system.

The company has involved in the construction of the intelligent control of transmission and distribution automation project of the 

remarkable construction of Beijing Olympic Games.

Our products are manufactured according to the international standard IEC61970, IEC61968 and IEC61850, and the designs all 

comply with Part V of IEC60870, 101 Equilibrium Protocol, 101 Non-equilibrium Protocol, 104 Protocol and DNP3.0 Protocol.

Our company has participated in the formulation of national standards 12kV Insulated Ring Main Unit and 12kV High Voltage AC 

Automatic Cut-off Switch.

Our products can meet the requirement of controlling via a single controller in the proximity to deal with faults within the 

boundary in coordination with switchgear, which will not affect power supply of non-fault users; moreover, taking advantage of the 

background BW-2009-4G and BW-2008-3G management software independently developed by our company, through a variety 

of communication technologies, they can realize real-time control and intensive management of distribution network to achieve 

consolidated management and optimization of distribution network and improve power supply reliability.

We are dedicated to the development and manufacture of comprehensive intelligent solution of intelligent distribution.



















































































短信报警通知
控制中心

手机APP/ 短信

中心端 3种接入方式
1、固定 IP

2、动态 IP（域名解析）

3、GPRS MODEM（移动APN专网）

配网管理软件配网监控软件
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微信公众号：ZHGOPOWER
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